
1  

Besluitenlijst Commissievergadering 12 november 2020 

Aanwezigen  

Voorzitter: W.C.H. Brouwers 

Secretaris: C. Koop 

Deelnemers: Roosendaalse Lijst: R.G.J. van Broekhoven, C.H.D. Hoendervangers VLP: M.W.C. 

Verbeek, E.J.C. de Regt, E.G.A. van der Star-Deijkers VVD: J.P.L.M. van den Beemt, S.M.J. 

Vermeulen GroenLinks N. el Azzouzi, A.J.M. Gepkens CDA: A.S. Hamans SP: A.C.A.M. Beens PvdA: 

P.R. Klaver, M.S. Yap D66: H.W. Emmen Burger Belangen Roosendaal: S. Bozkurt ChristenUnie: 

G.A.M. Testers-van der Maas Wezenbeek: J.J.M.M. Wezenbeek 

College: A.A.B. Theunis, C.A. Lok, M.A.C.M.J. van Ginderen 

 

1. OPENING EN MEDEDELINGEN  

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur.   

 

2. VASTSTELLEN AGENDA  

De agenda is met de volgende wijzigingen vastgesteld: 

 

De fractie van de ChristenUnie heeft verzocht om een eerste termijn bij agendapunt 5 – 

raadsvoorstel gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Aanwas. De Commissie heeft hiermee 

ingestemd.  

 

3. BESLUITENLIJST 

De besluitenlijsten van de Commissievergaderingen van 8 en 28 oktober 2020 zijn ongewijzigd 
vastgesteld.  

 

4. Raadsvoorstel Richtlijnen begrotingen 2022 Gemeenschappelijke Regelingen 

Conform de in 2015 vastgestelde Nota Verbonden Partijen sturen deelnemers van de verbonden 
partijen jaarlijks in november richtlijnen aan de verbonden partij. Gemeenschappelijke regelingen 
zijn verbonden partijen. Op deze richtlijnen moeten de gemeenschappelijke 
regelingen hun beleidsmatige en financiële kaders (de kaderbrief) baseren. Deze richtlijnen zijn in 
regionaal verband en in overleg met de betreffende gemeenschappelijke regelingen opgesteld. De 
raad wordt voorgesteld om de financiële- en beleidsmatige richtlijnen voor de begrotingen 2022 
van de gemeenschappelijke regelingen vast te stellen. De gemeenschappelijke regeling 
Omgevingsdienst Midden- en West-Brabant (GR OMWB) moet technisch aangepast worden in 
verband met de Wet normalisering rechtspositie ambtenaren. Het college heeft het principebesluit 
genomen in te stemmen met deze aanpassing van de GR OMWB. De raad wordt voorgesteld 
hiervoor toestemming te geven. 
Portefeuillehouder: wethouder Theunis 
 
Op vraag van de PvdA-fractie heeft wethouder Theunis aangegeven, dat er een eerdere toezegging 

is gedaan op basis waarvan de gemeenschappelijke regelingen zijn gevraagd hoe zij omgaan met 

de effecten van corona. Net zomin dat de gemeente Roosendaal in de programmabegroting geen 

rekening heeft gehouden met de effecten van corona, is dat ook niet het geval bij de begrotingen 

van de gemeenschappelijke regelingen. In de AB’s worden wel vragen gesteld aan de 

gemeenschappelijke regelingen in het kader van kwaliteit en het daarbij goed nadenken over de 

toekomst. Bij de GGD zal ook goed worden gekeken naar hoe in de toekomst om wordt gegaan 

met infectieziekten.  

 

Dit onderwerp gaat als A-stuk door naar de raadsvergadering. 

 

 

 

 



2  

5. Raadsvoorstel Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Aanwas 

Het ontwerpbestemmingsplan Aanwas voorziet in de juridische-planologische mogelijkheid om op 
een perceel aan de Aanwas op het bedrijventerrein Borchwerf II een waterstofstoftankstation te 
mogen oprichten. Dit plan heeft met ingang van 22 juni 2020 gedurende zes weken ter inzage 
gelegen. Er zijn twee zienswijzen ingekomen. De raad wordt voorgesteld het bestemmingsplan 
Aanwas vast te stellen. 
Portefeuillehouder: wethouder Theunis 

 

Wethouder Theunis heeft aangegeven dat er volgend jaar in Nederland zeven waterstofstations 

worden geopend, waarvan 3 in de regio West-Brabant: Oosterhout, Breda en Roosendaal. Dat is 

een prachtige kans voor de regio om 3 waterstofstations aan elkaar te verbinden. Het 

waterstofstation is gebaseerd op groene waterstof. De locatie aan de Aanwas is uitermate geschikt 

en voor de toekomst ook koppelbaar op het net van de buisleidingenstraat. Ten aanzien van de 

vragen van de fracties van de PvdA en ChristenUnie omtrent de veiligheid heeft wethouder Theunis 

aangegeven, dat de adviezen van de brandweer ook bij dit bestemmingsplan zijn meegenomen.   

 

Dit onderwerp gaat als A-stuk door naar de raadsvergadering. 

 

 

6. Raadsvoorstel Project Kasteel van Wouw 

De stichting Kasteel van Wouw en de gemeente Roosendaal proberen reeds enkele jaren 
gezamenlijk het archeologisch rijksmonument van Kasteel van Wouw ook bovengronds zichtbaar 
te maken. In het ontwerp worden de gracht, de verdedigingswallen en de resten van funderingen 
hersteld en zichtbaar gemaakt. De gracht krijgt bovendien een dubbelfunctie als waterinfiltratie en 
waterberging voor het tegengaan van klimaatoverlast. Tevens wordt er op en rondom het kasteel 
een natuurontwikkeling gerealiseerd. Het geheel blijft toegankelijk voor bewoners van Wouw en 
andere recreanten zodat er een fraaie combinatie ontstaat van cultuur, watermanagement, 
landschap, natuur en recreatie. De raad wordt voorgesteld in te stemmen met het beschikbaar 
stellen van een krediet van € 1.324.688,- voor het project. 
Portefeuillehouder: wethouder Theunis 

 

Wethouder Theunis heeft zijn complimenten gegeven aan de mensen van de stichting Kasteel van 

Wouw. Dit is een mooi voorbeeld van hoe lokale inspanningen van enorme betekenis kunnen zijn. 

Dit in combinatie met het realiseren van een waterberging voor het tegengaan van klimaatoverlast. 

Met het kasteel van Wouw ligt er ook een kans om aan te sluiten op de waterlinie en doordat het 

een Rijksmonument is verklaard, heeft de gemeente een verantwoordelijkheid, niet alleen voor de 

bestendiging, maar ook voor de ontwikkeling van de locatie. Er moet in de toekomst ook rekening 

gehouden worden met dat er meer bezoekers op af zullen gaan komen doordat met de gracht de 

contouren van het kasteel zichtbaar gaan worden. Een volgende fase is om te kijken of de 

contouren van de torens in het landschap zichtbaar kunnen worden gemaakt.  

 

Dit onderwerp gaat als A-stuk door naar de raadsvergadering. 

 

De PvdA-fractie heeft aangegeven dat een van haar jongste leden een hand ingekleurd schilderij 

van het kasteel van Wouw uit 1738 bezit, die hij graag aan de stichting Kasteel van Wouw zou 

willen overhandigen. De PvdA-fractie heeft hierbij de suggestie aan wethouder Theunis gedaan, om 

dit wellicht te koppelen aan het al ingeplande persmoment.  

 

De VVD-fractie heeft als suggestie aan wethouder Theunis meegegeven om bij de opening 

mevrouw (Ans) van den Berg uit te nodigen. Dit i.v.m. haar inzet voor de waterlinie.  
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7. Raadsvoorstel Continuering Ondernemersfonds Majoppeveld en Borchwerf I 

In 2016 is een ondernemersfonds opgericht voor de bedrijventerreinen Borchwerf I en 
Majoppeveld. Op basis van de WOZ-waarde van de percelen van de ondernemers op deze 
bedrijventerreinen is reclamebelasting in een ondernemersfonds gestort. Dit fonds is gebruikt om 
de bedrijventerreinen toekomstbestendig te maken en te houden. De ondernemers hebben 
verzocht om het ondernemersfonds te continueren voor weer een periode van vijf jaar. De raad 
wordt voorgesteld om hiervoor de verordening op de heffing en de invordering van 
reclamebelasting op de bedrijventerreinen Majoppeveld en Borchwerf I vast te stellen. 
Portefeuillehouder: wethouder Lok 
 
Wethouder Lok heeft aangegeven dat de ondernemersverenigingen op de beide parken 

enthousiast zijn. De reserves zitten vooral bij Borchwerf I omdat die tot nu toe wat afwachtender 

zijn geweest, maar dat gaat allemaal wel veranderen. Op Borchwerf I zitten een paar hele grote 

partijen die niet altijd eigenaren van het pand zelf zijn. Dit maakt het wat lastiger voor het bestuur 

van Borchwerf I. Maar ze hebben wel gezien dat het op Majoppeveld werkt en daar zijn ze wel 

enthousiast van geworden. In de evaluatie zijn verbeterpunten opgeschreven die dus nog opgepakt 

gaan worden. De terugkoppeling hierover loopt via het bestuur van Borchwerf I. Wethouder Lok 

houdt beide besturen eraan dat ze het geld wel gaan uitgeven en dat ze zich inzetten om de 

reserves nuttig te besteden. Wethouder Lok heeft aangegeven hier alle vertrouwen in te hebben.  

 

Beide ondernemersverenigingen hebben ook geld gereserveerd om in de toekomst een bijdrage te 

kunnen leveren aan een truckparking, mocht die er komen. Voor de truckparking is vooralsnog 

overigens nog geen oplossing.  

 

Wethouder Lok heeft aangegeven het idee om de parkrangers ook op andere terreinen in te zetten, 

te zullen bespreken, waarbij dan evt. gekeken zal worden naar wat dat kost en of daar geld voor 

vrijgemaakt kan worden. Wethouder Lok heeft aangegeven hier geen concrete toezegging op te 

kunnen doen, maar zal wel bij de raad terugkomen met de uitkomst.  

 

De PvdA-fractie heeft gevraagd of de raad in kennis kan worden gesteld over de nieuwe 

uitvoeringsovereenkomst. Wethouder Lok heeft aangegeven dat als die er zijn, ze dan aan de raad 

zullen worden verstrekt.   

 

Wethouder Lok heeft op vraag van de CDA-fractie, of er niet een eerlijkere manier van de 

precarioheffing kan worden vastgesteld, aangegeven dat de heffingsgrondslag in stand zal blijven 

en dus niet zal worden aangepast. Wethouder Lok heeft aangegeven dat hier feitelijk ook niet om is 

gevraagd. De heffingsgrondslag op zich staat dus niet ter discussie. 

 

Dit onderwerp gaat als A-stuk door naar de raadsvergadering. 

 

8. Raadsvoorstel Veranderopgave nieuwe wet inburgering 

Vanaf 1 juli 2021 zijn de gemeenten, zoals ook voor 2013 het geval was, weer verantwoordelijk 
voor de inburgering van statushouders. Onder de verantwoordelijkheid van de gemeente kan de 
gemeente zorgen voor een goede inburgering en het leren van de taal. Hierbij zet de gemeente in 
op duale trajecten, gericht op het leren van de Nederlandse taal én participatie. Maar ook kan de 
gemeente de inburgering breder trekken dan taalscholing alleen en zo werken aan een goede 
integratie in onze samenleving. Door de verantwoordelijk wethouders van De6 is de voorkeur 
uitgesproken deze wet gezamenlijk uit te laten voeren door het Werkplein namens de De6. De raad 
wordt gevraagd het college van B&W toestemming te verlenen om in te stemmen met de wijziging 
van de Gemeenschappelijke Regeling Intergemeentelijke Sociale Dienst Werkplein Hart van West-
Brabant, waardoor de uitvoering van de Wet inburgering 2021 wordt belegd bij het Werkplein Hart 
van West-Brabant. 
Portefeuillehouder: wethouder van Ginderen 
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Wethouder van Ginderen heeft, op vraag van de PvdA-fractie aangegeven dat er in de 

voorbereiding wel gekeken is naar alternatieven en dus ook of dit bij de gemeenten individueel kan 

worden belegd. Alle voor-en nadelen beschouwende is het het beste, in het kader van de 

samenstelling, maar ook als het gaat om de massa (de aantallen waar het om gaat) en dus ook als 

het gaat om inkoop, om deze taak bij het Werkplein te beleggen. Het past ook goed bij de rol van 

het Werkplein; Het Werkplein probeert te kantelen van een blauwgerichte organisatie naar een 

meer groengerichte organisatie met een koppeling van het sociaal domein.  

 

De tijdens het commissiedebat ingebrachte punten met betrekking tot gezins- en overige migranten, 

die ziet wethouder van Ginderen ook en het is zaak voor de gemeente om in de voorbereiding op 

het beleidsplan goed te kijken hoe hier invulling aan kan worden gegeven, bijvoorbeeld met een 

stukje couleur locale. Het beleidsplan komt eind eerste kwartaal 2021, wellicht gaat het iets 

opschuiven nu de wet met een half jaar is uitgesteld. De oproep om bij dit aspect stil te staan en om 

mee te nemen en te kijken hoe dit met een stukje couleur locale kan worden ingebed, neemt 

wethouder van Ginderen hierin mee. Wethouder van Ginderen wil de raad ook hierin meenemen 

middels een wat uitgebreidere en interactievere themabijeenkomst, zodra de contouren van het 

beleidsplan er staan. Dit ook t.b.v. voeding om uiteindelijk het raadsvoorstel naar de raad te kunnen 

brengen. 

 

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft ter vergadering een aantal technische vragen gesteld 

o.a. met betrekking tot het wel/niet af kunnen wijken van het keurmerk en m.b.t. duo-lening en 

taallessen. Wethouder van Ginderen heeft toegezegd hier nog schriftelijk op terug te zullen komen.  

 

Fractie Wezenbeek heeft ervoor gepleit, om de onlangs door de raad aangenomen motie pilot 

scholingsvouchers ook beschikbaar te stellen voor statushouders. Wethouder Van Ginderen heeft 

hierop aangegeven dat, daar waar hij een koppeling kan leggen met enige doelgroep die er is 

vanuit het Werkplein, hij dat zeker zal doen.  

 

Dit onderwerp gaat als B-stuk door naar de raadsvergadering. 

 

De PvdA-fractie overweegt een motie, om vooruitlopend op het in werking treden van de nieuwe 

Wet inburgering, in 2021 al in de geest van de nieuwe wet te handelen.  

 

9. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur. 
 


